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Geacht college,

Van een groep bewoners van het parkkwartier op Katendrecht ontvingen wij een
verontrustende hulpvraag. Zij ontvingen deze ochtend een bericht in de brievenbus over
werk in uitvoering: ‘Aanleg kunstgrasveld in het Kaappark’, start uitvoering van de
werkzaamheden staat gepland aanstaande dinsdag 3 april. Op initiatief van
voetbalvereniging de Spartaan wordt in het huidige Kaappark een kunstgrasveld aangelegd
waarover de bewoners niet geconsulteerd zijn. De bewoners hebben grote bezwaren tegen
dit plan. 

Het belangrijkste bezwaar is dat gras moet wijken voor kunstgras waardoor het aandeel
groen in het groen hart van Katendrecht steeds kleiner dreigt te worden. Bovendien is
kunstgras (een vorm van verharding) in strijd met het gemeentelijke beleid van
vergroening. Verder functioneert het Kaappark in de huidige vorm erg goed. Het park wordt
enorm gewaardeerd door jong en oud. Er wordt op allerlei manieren gesport en gespeeld,
naast en met elkaar, daarnaast is het Kaappark ook voor vogels een belangrijke plek. 

De bewoners hebben hun bezwaren over het voornemen tot aanleg van een
kunstgrasveld vorig jaar kenbaar gemaakt aan de toenmalig wijkmanager. Die heeft destijds
toegezegd alternatieven te onderzoeken, zoals een alternatieve locatie of alternatief
natuurlijk gras op de aangewezen locatie. Beide opties waren voor de initiatiefnemers van
de Spartaan bespreekbaar. Er werd ook toegezegd voortaan goed te communiceren met de
bewoners over de plannen en het traject. Dat is helaas niet gebeurd, met het huidige bericht
in de brievenbus over start aanleg van het kunstgrasveld voelen bewoners zich voor het blok
gezet en niet gehoord in hun argumenten. 

GroenLinks vindt het belangrijk dat bewoners gehoord worden en is daarnaast van mening
dat het groen dat we in onze stad hebben, moeten behouden. 

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1. Bent u op de hoogte van het voornemen tot de aanleg van een kunstgrasveld
in het Kaapppark? 
2. Welke gebruikers en omwonenden van het Kaappark hebt u geïnformeerd en
geconsulteerd?
3. Op welke wijze hebt u de bewoners geïnformeerd?
4. Op welke wijze hebben de bewoners inspraak gehad op de aanleg van het
kunstgrasveld?



5. Herkent u zich in het beeld van een aantal bewoners dat zij zich niet gekend
voelen in deze beslissing? En zo nee, waarom niet?
6. Waarom wordt hier een stuk groen in het Kaappark opgeofferd voor
kunstgras/ verharding? 
7. Bent u het met ons eens dat dit in strijd is met gemeentelijk beleid om te
vergroenen? Zo nee, waarom niet?
8. Bent u bereid de werkzaamheden uit te stellen tot dat het gesprek met
bewoners heeft plaatsgevonden? En zo nee, waarom niet?
9. Bent u bereid met bewoners en initiatiefnemer alternatieven te onderzoeken,
bijvoorbeeld voor de locatie van een kunstgrasveld voetbalveldje of een inrichting
met gras?

Met vriendelijke groet,

Astrid Kockelkoren
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